

### Patrick Evans BIO (fr)

Patrick Evans est architecte et professeur à l'École de design de l'UQAM à Montréal. Il est également cofondateur du groupe d'architecture et de design MEDIUM et lauréat de plusieurs prix de design, dont le prix Ronald J. Thom du Conseil des Arts du Canada. Les projets de recherche de professeur Evans portent sur les relations entre le design, le climat et l'énergie dans les environnements nordiques. Depuis 2014, il dirige le laboratoire de design nordique N360 ([n360.uqam.ca](http://n360.uqam.ca)). Il est également le directeur du Centre de design de l'UQAM, une galerie qui présente un large éventail d'expositions, de l'architecture aux arts graphiques et au design de mode ([www.centrededesign.com](http://www.centrededesign.com)).

### Patrick Evans BIO (en)

Patrick Evans is an architect and professor of environmental design at UQAM's School of Design in Montreal. He is also co-founder of the architecture and design group MEDIUM and recipient of several design awards including the Canada Council's Ronald J. Thom Award for Early design Achievement. Professor Evans' research projects examine the relationships between design, climate and energy in northern environments. Since 2014 he directs the N360 Northern design lab ([n360.uqam.ca](http://n360.uqam.ca)) and is also the acting director of UQAM's Centre de design, a gallery that presents a wide range of exhibitions, from architecture to graphic arts and fashion design ([www.centrededesign.com](http://www.centrededesign.com)).